體育南向新思惟與策略---2017當代運動教育暨臺灣東協南亞全球巧固球發展國際研討會計畫

1、 計畫內容
一、宗旨：倡導當代運動教育，促進全人發展為念，以運動打造美好社會為旨要，並配合
政府推動新南向政策，藉由2017世界沙灘巧固球比賽在臺灣舉辦，探討臺灣、東協、南亞與全球巧固球運動之鏈結發展。 

二、指導單位：教育部體育署、外交部、高雄市政府、國際巧固球總會、國際巧固球總會臺灣
 總會。
三、主辦單位：國立體育大學、臺灣運動教育學會

四、承辦單位：臺灣運動教育學會學術委員會、國立體育大學體育研究所

五、協辦單位：國立中山大學(運動健康產業研究中心、通識教育中心運動與健康教育組、學務處體育衛生保健組)、國立體育大學(適應體育學系、體育推廣學系、奧林匹克研究中心)、中華奧會教育委員會、中華民國巧固球協會、高雄市體育會巧固球委員會。

七、時間：106年8月15日(星期二)至8月17日(星期四)。
八、地點：高雄西子灣沙灘會館 ( http://www.seasbay.com.tw )、中山大學國際研究大樓
高雄市鼓山區蓮海路51號(中山大學內) TEL：+ 886 - 7 - 5250005
九、研討主題：以運動打造美好社會
(1) 當代運動教育議題：國際運動教育發展趨勢、體育課程與教學、體育師資培育與發展、適應體育…等，在臺灣東協南亞與全球的發展探究。
(2) 奧林匹克與人文教育議題：奧林匹克之賽會、教育、文化、經濟…等，在臺灣東協南 亞與全球的發展探究。。
(3) 臺灣東協南亞全球巧固球鏈結推展議題：巧固球在臺灣與東協、南亞、全球之鏈結發展、訓練、教育、社會…等。
(4) 運動、健康與休閒產業與其他：運動管理、產業、休閒、生理、心理、訓練…等，在臺灣東協南亞與全球的發展探究。
十、舉辦方式：
(1) 專題演講：邀請國內外當代運動教育專家學者及臺灣、東南亞、南亞、義大利、阿根廷、新加坡、瑞士…等巧固球總會會長與秘書長，針對研討主題進行專題演講與實務指導。
(2) 口頭論文發表(分國際組及國內組)：國際組請全程使用英文進行口頭發表10分鐘，問題討論與意見分享5分鐘；國內組可用中文進行發表。
(3) 海報論文發表(分國際組及國內組)：國際組請用英文進行海報發表，國內組可使用中文。發表者於會場海報板張貼海報，口頭發表3-5分鐘，再於海報論文前解說與意見交流(海報規格高120公分、寬90公分)。
(四) 獎勵：
1. 論文發表者贈送全球限量版巧固球一顆(訂價1200元)，限量150顆，摘要經審查通過者，依上傳摘要順序發放。
2.評選若干口頭與海報發表優選論文，頒發獎狀。
十一、研討內容議程：如附件一。
十二、參加對象與人數：共計200-250人。
（1) 國內外運動教育與體育領域專家學者、各級學校教師、教練、學生及社會人士，預計140-190人。
（2) 南亞、東南亞為主的國際巧固球學者專家教練及運動員，預計60名。
十三、重要日程：
(1) 註冊報名：本研討會自2017年4月25日起接受稿件報名，一律採用網路報名方式，並透過網路轉帳繳費，費用含餐點、會議手冊、以及其他參與者權益。
(2)  繳費標準如下：
	 註冊類別
	繳費類別
	早鳥註冊

2017年6月30日以前
	一般註冊

2017年7月1日以後
	報名截止
2017年7月15日

	投稿發表
	會員(臺灣運動教育學會)
	1200 (US$40)
	1700 (US$55)
	

	
	非會員
	1500 (US$50)
	2000 (US$65)
	

	
	學生-會員(臺灣運動教育學會)
	1000 (US$35)
	1500 (US$50)
	需附學生證影本

	
	學生-非會員
	1200 (US$40)
	1700 (US$35)
	需附學生證影本

	未投稿發表
	僅參與研討會
	700  (US$25)
	1200 (US$40)
	


1. 學生身份者請把學生證影本mail到此信箱(academic@tchoukball.org)( 1040408@ntsu.edu.tw)，才享有學生優惠。
2. 2017年7月22日前取消者，可退500元(投稿者)或200元(未投稿者)，期限截止後恕不退款。
(3) 摘要上傳截止日期：2017年6月25日。
(4) 摘要接受函寄送日程：2017年7月1日。
(5) 網路註冊和繳費截止日期：2017年7月15日。
(6) 暫定公告日期：2017年7月30日。
十四、報名方式：
(1) 上網報名: 臺灣運動教育學會網站 ( http://www.tassp.org.tw )
              國立體育大學(http://www.ntsu.edu.tw)
2017世界沙灘巧固球錦標賽網站    
              ( http://wbtc2017.tchoukball.org.tw )              
(2) 繳費方式：
1.國內人士：請至金融機構匯款「中華郵政」(代碼700)，戶名：臺灣運動教育學會闕月清， 匯款局號：000122-2　帳號：055265-5 (匯款後請備註「2017當代運動教育暨巧固球研討會」，並Email匯款資料及告知匯款人姓名，請寄呂承泰秘書  Email：academic@tchoukball.org )
2.國外人士：請以「電匯」方式繳款 (如下)：

（1）受款銀行名稱及地址(Beneficiary’s Bank Name and Add.)：

Bank SinoPac（SWIFT Code：SINOTWTP）

No.36, Sec. 3, Nanjing E. Rd., Taipei City 10489, Taiwan, R.O.C.

（2）受款人姓名 (Beneficiary’s Name)

Chunghwa Post-Taiwan Society for Sport Pedagogy- Keh, Nyit Chin

（3）受款人帳號號 (Beneficiary’s A/C No.)：

     700-0001222-0552655 (共17位數字)

（4）受款人電話(Beneficiary’s Tel No.)：

     02-28718288轉5904

（5）國外通匯(中間)行（Correspondent/Intermediary Bank）

     幣別美元USD 

     Industrial and Commercial Bank of China, New York, USA

     (SWIFT Code：ICBKUS33)

十六、有關研討會相關事宜，有下列管道查詢:
   (一) 臺灣運動教育學會網站(http://www.tassp.org.tw/)
   (二) 國立體育大學(http://www.ntsu.edu.tw)
   (三) 2017世界沙灘巧固球錦標賽網站( http://wbtc2017.tchoukball.org.tw )
   (四) 電子郵件寄及電話查詢服務
       呂承泰秘書( academic@tchoukball.org )  電話(07) 6975784
       黃承暉老師( 1040408@ntsu.edu.tw )   
十七、徵稿須知：如附件二。
十八、附則：
(1) 參加人員得向所屬單位申請公(差)假。
(2) 大會開幕後，全程參與研討會者核發研習證書；實際到場發表者始頒予
    發表證書。
(3) 研討會期間供應餐點，為響應環保，請自備環保杯。
(4) 如需住宿可享優惠，數量有限請儘早預訂，並告知參與「2017當代運動教育暨全球巧固球發展國際研討會」，請自行洽相關高雄市飯店(麗尊酒店、麗景酒店) http://www.theleeshotel.com/index.html。
(5) 若需要全文發表者，請直接投稿到「臺灣運動教育學報」，經審查通過後，將刊載於本期刊，投稿資訊請至「臺灣運動教育學報線上投稿系統」(Journal of Taiwan Sport Pedagogy Submission) http://www.tassp.org.tw/modules/liaise/
(六)有關巧固球的學術論文文獻，可查詢巧固球學術臉書
     (http://www.facebook.com/groups/tchoukballacademic/ )

貳、預期效益

1、 建立臺灣與東協南亞國家合作策略與交流平台：透過活動辦理與東協、南亞及紐澳等國家建立良好之互動關係，促進多邊交流、體育教學及巧固球運動訓練之合作策略與發展，建立臺灣在東協南亞發展的交流平台，創造互利共赢的新合作模式。
2、 促進臺灣與東協南亞國家學術研究交流：透過國際級運動教育學者的來訪演講、座談與交流，在臺灣進行東協、南亞等國家成員的學術對話，此舉有助於臺灣與東協、南亞的國際研究接軌，對臺灣與東協南亞國家學者及基層的體育教師、教練、學生與運動員均有所裨益。
3、 拓展臺灣運動教育領域社群的國際視野：藉由邀請美國、義大利、巴西、阿根廷、非洲多哥、尼泊爾、巴基斯坦、紐西蘭、馬來西亞、菲律賓、越南及新加坡等國家至臺灣，共同探討奧林匹克、全球巧固球發展、當代運動教育等議題，將有助於我們更了解如何實踐奧林匹克精神的真諦與核心價值，促進全球化巧固球的發展，以及運動教育新知的學習。
附件一：Program Schedule 大會活動日程表
	體育南向新思惟與策略---2017當代運動教育暨臺灣東協南亞全球巧固球發展國際研討會

	2017年8月15日(星期二)


	09:00~12:00
	籌備委員會議

	12:00~ 13:00
	Lunch

	13:00~17:00
	國外學者人員報到與參訪、世界盃沙灘巧固球預賽、沙灘水域休閒活動

	2017年8月16日(星期三)


	Time
	 Conference contents

	08:30~09:30
	報到

	09:30~10:00
	Opening Ceremony(Auditorium)

	10:00~11:00
	Opening Ceremony Keynote Lecture/Forum(Auditorium)

論壇一：當代體育發展趨勢
1.1體育新南向思惟與策略(暫訂) 體育署長官
1.2頂尖體育專業大學的發展與想像  
                     高俊雄校長/國立體育大學/臺灣運動管理學會名譽理事長                                              
主持人/周宏室(前)校長/國立體育大學/臺灣運動教育學會名譽理事長

	11:00~12:20
	Opening Ceremony Keynote Lecture/Forum

論壇二：運動全球化與教育

2.1全球化中的運動教育---以運動打造更美好的社會
潘義祥教授/國立體育大學/台灣運動教育學會理事長 

2.2奧林匹克全球化 彭臺臨講座教授/佛光大學/教育部體育署(前)副署長

2.3巧固球全球化   黃進成會長/國際巧固球總會

主持人/闕月清教授/國立臺灣師範大學/台灣運動教育學會名譽理事長

	12:20~13:50
	午餐 Reception


	13:50~14:50
	Keynote Lecture/Forum
論壇三：國際運動教育發展脈動(Room 001)

Professor, Senlin Chen /Louisiana State University, USA
主持人/周建智教授/臺北市立大學/台灣運動教育學會名譽理事長
論壇四：臺灣與南亞巧固球鏈結發展(Room 002)---臺灣、尼泊爾、巴基斯坦、紐西蘭

 Chairperson/Ass.General Secretary , Faisal Asad / Pakistan Tchoukball 

	15:00~15:50
	海報發表二/Poster Presentation I /(Auditorium 1st Floor)

	15:50~16:50
	論壇五：台灣與東協巧固球鏈結發展(Room 002)-馬來西亞 菲律賓 越南 新加坡

 Chairperson/President, Shen-Szu Fang / Chinese Taipei Tchoukball Association
口頭發表一:當代運動教育(Room 001) 

	17:00~18:00
	晚餐

	18:00~19:00
	世界盃沙灘巧固球錦標賽 開幕


	19:00~21:00
	世界盃沙灘巧固球錦標賽 開場賽

	2017年8月17日(星期四)

	09:00-09:50
	海報發表二/Poster Presentation II /(Auditorium 1st Floor)

	10:00~11:00
	Keynote Lecture/Forum(Room 001)

 論壇六：運動教育在台灣／在地故事

3.1海洋運動教育的推手 莊鑫裕教授/國立臺東大學

3.2少年棒球教育的舵手 古錦松教授/國立中山大學/徐生明棒球協會理事長
主持人：吳崇旗教授/國立臺灣師範大學/亞洲體驗教育理事長

口頭發表二:奧林匹克教育、運動科學與休閒管理(Room 002)

	11:00~12:00
	Closing Ceremony Keynote Lecture/Forum(Room 001)

論壇七：運動與大腦科學(Room 001)
4.1運動讓你更聰明-運動與大腦認知的奇遇記

    張育愷 教授/國立體育大學研發長
4.2 運動讓你更專注-運動與ADHD過動兒的美麗火花
潘倩玉教授/國立高雄師範大學
主持人/王建臺教授/樹德科技大學/臺灣體育運動史學會理事長
論壇八：臺灣與全球巧固球鏈結發展(Room 002)-
臺灣、義大利、巴西、阿根廷、非洲多哥

Chairperson/ Professor, Chuen-Yuan Fan /National Taitung University

Co-chairperson/President, Chin-Cheng Huang / International Tchoukball Federation

	12:00~12:30
	閉幕典禮Closing Ceremony(Auditorium)

	12:30~
	Individual Activity


中文摘要徵稿須知
一、本研討會設有論文審核小組，審核研討會發表之論文、發表方式以及論文及收錄之
    文章。審核小組有全更改論文格式與內容，以符合研討會或論文集之需要。
二、學術論文摘要格式(網路登入項目)
摘要投稿範例
	發表者

	第一作者 
	陳婷婷

	Email 
	Tasp168@gmail.com

	學校名稱
	臺北市立大學

	系所
	運動教育研究所

	論文主題
	體育課理解式教學法之效益

	作者名字
	陳婷婷1 & 王文宜2

臺北市南湖國小1 & 臺北市立大學2

	國家
	臺灣

	電話
	+886-000000000

	摘要內容
	約400字


	關鍵詞
	戰術比賽、同儕、動作技能

	發表形式
	海報發表 或口頭發表

	註冊費
	請選擇 共計十種類別
 

	飲食
	請選擇 素/葷/其他


英文摘要徵稿須知
一、本研討會設有論文審核小組，審核研討會發表之論文、發表方式以及論文及收錄之
    文章。審核小組有權更改論文格式與內容，以符合研討會或論文集之需要。
二、學術論文摘要格式(網路登入項目)
Abstract Submission Model (Sample)

	Delegate Details

	First Author's Name 
	Ex: Ting-Ting CHEN

	Email (Contact E-mail) 
	Tasp168@gmail.com

	Institution
	University of Taipei

	Department
	Graduate Institute OF Sport Pedagogy

	Title of the Paper
	The Effects of basketball Tactical Game Approach on Elementary School Students' motor skills and Their Peer Relationships

	Author's name


	Ting-Ting CHEN1 & Wen-Yi WANG2

Taipei Nan-Hu Elementary School1 & Graduate Institute of Sport Pedagogy University of Taipei2

	Country
	Taiwan

	Telephone No.
	+886-000000000

	Abstract Text

(Do not insert authors name)
	No longer than 2,500 characters (About 400 words)

	Keyword
	Tactical Game Approach, Peer Relationship, Motor Skills

	Presentation Format
	Poster/Oral Presentation

	Registration Fee
	

	Diet
	Free/Vegetarian/other special dietary option


三、口頭發表注意事項：
(1)  每篇文章發表10分鐘討論5分鐘。國際組請全程用英文發表，國內組可用中文發表。
(2)  發表者請事先準備Power Point 簡報檔案，所有會場教室皆已配備電子講桌可以供簡報檔播放，請於每階段發表10分鐘前至發表場地由各場工作人員協助確認簡報電子檔播放正常。
(3)  若該場次發表會議己開始進行而發表人尚未抵達會場時，主持評論人有權決定是否將其發表時間重新分配給其他發表者。
(4)  發表證明：將於發表完畢後由該場次評論主持統一發放。
(5)  研習證明：將於研討會結束後統一發放。
四、海報發表注意事項：
(1)  海報規格：海報規格為高120公分，寬90公分。
(2)  發表流程：發表時請準備3-5分鐘內口頭說明，於海報發表時解說。
(3)  海報張貼與拆除時間：將於發表場次確定後於本學會官網公告。
(4)  海報發表證明：將於發表完畢後由該場次評論主持人統一發放。
(5)  研習證明：將於研討會結束後統一發放。
五、其它：
(1)  2017年6月15日(星期一)將寄發錄取通知
(2) 實際到場發表者始頒予發表證書
(3) 錄取名單及相關訊息請至臺灣運動教育學會網站(http://www.tassp.org.tw)查詢
(4) 若需要全文發表者，請直接投稿到「臺灣運動教育學報」，經審查通過後，將刊載於本期刊，投稿資訊請至「臺灣運動教育學報線上投稿系統」(Journal of Taiwan Sport Pedagogy Submission) http://www.tassp.org.tw/modules/liaise/

New Thinking and strategies of Sports Southbound---
The 2017 International Conference for the Contemporary Sport Education and

 Global Tchoukball Development among Taiwan, South Asia, Southeast Asia and the World 

1. Mission: The purpose of this conference is to initiate the Contemporary Sports Education through Holistic Human Development. The title “Building up a Wonderful Society through Sport” will be the main topic. It will promote sports health as a form of holistic development. It will complement the Taiwanese government’s New Southbound Policy. It will explore the development of Global Tchoukball in Taiwan, Southeast Asia, and South of Asia through the World Beach Tchoukball Championships 2017 in Taiwan.

2. Adviser: Sports Administration, Ministry of Education, Ministry of Foreign Affairs, Republic of China (Taiwan), Kaohsiung City Government, International Tchoukball Federation, International Tchoukball Federation Headquarter in Taiwan

3. Organizer: Nation Taiwan Sport University, Taiwan Society for Sport Pedagogy

4. Implementer: Taiwan Society for Sport Pedagogy Academic Committee, Graduate Institute of Physical Education, National Taiwan Sport University
5. Co-organizer: National Taiwan Sport University (Department of Adapted Physical Education, Department of Sport Promotion, Olympic Education Center), National Sun Yat-sen University (The Research of Sport and Health Industry, The Group of Sport and Health Education, Center of General Education, Physical and Health Division), Chinese Taipei Olympic Education Committee, Republic of China Tchoukball Association, Kaohsiung Municipal Athletics Federation Tchoukball Committee

6. Date: August 15th-17th, 2017

7. Venue: Sunset Beach Resort (http://www.seasbay.com.tw), International Building in National Sun Yat-sen University (No. 70, Lienhai Rd., Kaohsiung 80424 Taiwan, R.O.C.)

8. Theme: Building up a wonderful society through sport

A. Issues of Contemporary Sports Education: The development trend of International Sports Education, the Curriculum for Physical Education and Teaching, the Training Program for Teachers of Physical Education and their Development, the Adaptive Exercise...etc.

B. Issues of Global Tchoukball Promotion (Including South Asia and Southeast Asia): The Tchoukball development (in Taiwan, South Asia, Southeast Asia, and the World), the training, education, society...etc.

C. Issues of Olympic and the Human Society:  Aspects relating to Olympics namely; Competition, Education, Culture, Economic…etc. 

D. Sport, Health, Leisure/Recreation Industry and others: Sport management, Industry (Business Development), Leisure/Recreation, Physiology, Psychology and Training...etc.

9. Way of holding:

A. Guest Lectures：
Invite both the national and international experts of contemporary sports education, Presidents and Secretary Generals (from Taiwan, Southeast Asia, South Asia, Italy, Argentina, Singapore, Switzerland, and so on) to engage with the main topic, deliver a keynote address and to present suggestions. 

B. Oral Presentation (Separate into 2 groups namely the international and the national group)

The international group should give the oral presentation in English for 10 minutes, discuss the problem and share their opinion for 5 minutes. The national group can give the oral presentation in Chinese.

C. Poster Presentation (Separate into 2 groups namely the international and the national group):
The international group should give the poster presentation in English. The national group can give the presentation in Chinese. The presenter should paste the poster in the conference hall at “g” hall, do the oral presentation, explain their poster, and share their opinion. (Poster format: height 120cm* weight 90cm)
D. Rewards:
1) The presenter will receive the world limited edition Tchoukball. There will be only 150 balls to be given out and each valued at 1200NTD/per ball. If the abstract of the presentation adhere to its criteria and is accepted, the ball will be awarded accordingly.  

2) If abstract of the presentation were to be chosen, the presenter would be awarded a certificate of recognition.  

10. Conference Schedule: (Please refer to attachment 1)

11. Participants: Approximately 200-250 people.
1) National and international experts of Sports Education and Physical Education. All levels school teachers, coaches, students, and the members of society. Approximately 140-190 people.
2) International level Tchoukball experts, coaches, and athletes from South of Asia and Southeast Asia. Approximately 60 people.
12. Important Date:

A. Registration：This conference will commence registration from April 25th, 2017. We only accept the on-line registration, and transfer the money on the internet. The fee includes the meal, conference booklet, and the rest of the privileges enjoyed by all registrants. 

B. Payment Schedule:
	Registration Category
	Payment Category
	Early bird

Before June 30, 2017
	Normal

After July 1st, 2017
	Deadline of Registration
July 15th, 2017

	Publication
	Members(TASSP)
	1200 (US$40)
	1700 (US$55)
	

	
	Non-member
	1500 (US$50)
	2000 (US$65)
	

	
	Student-Member(TASSP)
	1000 (US$35)
	1500 (US$50)
	Attach a copy of student ID

	
	Student-Non-member
	1200 (US$40)
	1700 (US$35)
	Attach a copy of student ID

	Non-Publication
	Attend only
	700  (US$25)
	1200 (US$40)
	


1) Please send your copy of student ID to the following mailbox to get the discount. (academic@tchoukball.org) (1040408@ntsu.edu.tw)

2) All cancellation before July 22th, 2017 would be entitled to a refund of 500 NTD (contributors of articles) or 200 NTD (non-contributors of articles) only.  Any cancellation after July 22, 2017, would not be entitled to any refund.

C. Abstract/Paper submission due: June 25th, 2017

D. Notification of acceptance /rejection: July 1, 2017 

E. The deadline for registration and payment: July 15 , 2017

F. Announcement of Tentative Program: July 30th, 2017

13. Registration:

A. Please visit the website:

1) Taiwan Society for Sport Pedagogy (http://www.tassp.org.tw/)

2) Official WBTC 2017 Website ( http://wbtc2017.tchoukball.org.tw )

3) National Taiwan Sport University (http://www.ntsu.edu.tw)

B. Payment：
1) Domestic: Please transfer the money from each financial institution to "Chunghwa Post Co., Ltd." (Code:700). 

* Name of account: Chunghwa Post-Taiwan Society for Sport Pedagogy- Keh, Nyit Chin
* Remittance Number: 000122-2,  Bank Account Number 055265-5

(Send an email with your name, Remittance information, and note that this is for 2017 International Conference for the Contemporary Sport Education . Email: academic@tchoukball.org)

2) Abroad: Please transfer the money with the following bank account information:

（1） Beneficiary’s Bank Name and Add.：Bank SinoPac（SWIFT Code：SINOTWTP）

      No.36, Sec. 3, Nanjing E. Rd., Taipei City 10489, Taiwan, R.O.C.

（2） Beneficiary’s Name: Chunghwa Post-Taiwan Society for Sport Pedagogy- Keh, Nyit Chin

（3）Beneficiary’s A/C No.：700-0001222-0552655

（4）Beneficiary’s Tel No.：02-28718288 Ext. 5904
（5）Correspondent/Intermediary Bank (USD) : Industrial and Commercial Bank of China, New York, USA  3    (SWIFT Code：ICBKUS33)

C. You can search for the latest news on the following websites: 

1.  Taiwan Society for Sport Pedagogy (http://www.tassp.org.tw/)
2.  Official WBTC 2017 Website ( http://wbtc2017.tchoukball.org.tw )
3.  National Taiwan Sport University (http://www.ntsu.edu.tw)
4.  Tchoukball Academic on facebook (http://www.facebook.com/groups/tchoukballacademic/ )
5.  Contact information

   Secretary: Cheng-Tai LU ( academic@tchoukball.org )  Tel: +886-7-6975784
   Teacher: Chen-Hui HUANG ( 1040408@ntsu.edu.tw )   
14. Call for papers (Please refer to attachment 2)

15. Supplementary Provisions：
A. Participants must seek approval or take level from their organization.
B. Full-time participants will be issued a certificate of participation after the opening ceremony. All delegates who have presented will be issued a certificate of appreciation/presentation.
C. All meals will be provided. However, to encourage the conservation of environment, please prepare your own water bottle or cup.
D. There will be limited discount for accommodation on a first-come, first-serve basis. Early reservation is required. You may contact “The Lees Hotel” or “Lees Boutique Hotel” (in Kaohsiung), and state your participation in the “The 2017 International Conference for the Contemporary Sport Education and Globalization of Tchoukball Development”.  http://www.theleeshotel.com/index.html

E. If publication of a full paper is required, please submit directly to “Journal of Taiwan Sport Pedagogy”. Your paper will be published on the weekly journal after checking. For more information on submission, please refer to “Journal of Taiwan Sport Pedagogy Submission”.
http://www.tassp.org.tw/modules/liaise/
F. You may refer to Tchoukball Academic Facebook page for more research papers related to Tchoukball. (http://www.facebook.com/groups/tchoukballacademic/ )

Attachment I：
Program Schedule 

	15 August, 2017
(Tuesday)
	16 August, 2017
(Wednesday)
	 17 August, 2017
(Thursday)

	Time
	
	Time
	 Conference contents
	Time
	Conference contents

	09:00~

11:50
	Preparatory

Committee

Meeting
	08:30~

09:30
	Registration
	09:00- 09:50
	Poster Presentation II

(Auditorium 1st Floor)

	
	
	09:30~10:00
	Opening Ceremony

(Auditorium)
	10:00-11:00
	Keynote Lecture/Forum(Room 001)

Sports Education in Taiwan/Local story:
1.A promoter of marine sport education-
2.A helmsman of baseball education.-
Oral Presentation III: Olympics, Sports health and leisure management (Room 002)

	
	
	10:00~11:00
	Opening Keynote

Lecture/Forum　(Auditorium)

Contemporary physical education development:
1.New Thinking and strategies of Sports Southbound
2.Development and imagination of Top sport university  
	11:00-12:00
	Keynote Lecture/Forum(Room 001)

Sport and Brain science:
1. sport and Brain function

2.Sport and ADHD children
Symposium III: Global Tchoukball Promotion: Italy, Brazil, Argentina, Togo (Room 002)

	
	
	11:00~12:20
	Opening Keynote

Lecture/Forum　(Auditorium)

Sport globalization and education: 
1.Sport education for globalization
2.Olympic globalization
3.Tchoukball globalization
	12:00-12:30
	Closing Ceremony

(Auditorium)

	11:50~

13:00
	Lunch
	12:20~13:50
	Reception


	12:30-
	Individual Association Activity

	13:00~

17:30
	Register and visitation for the foreign scholar, WBTC 2017, Beach activities

	13:50~14:50
	Keynote lecture/ forum (Room001): Current develop tendency in sport pedagogy
Symposium I(Room 002): Tchoukball Promotion in Taiwan and South Asia - Taiwan, Nepal, Pakistan, New Zealand
	
	

	
	
	15:00~15:50
	Poster Presentation I 

(Auditorium 1st Floor)
	
	

	
	
	15:50~16:50
	Oral presentation : Sports Education (Room 001) 
Symposium II: Tchoukball Development in Southeast Asia (Malaysia, Philippines, Vietnam, Singapore)  (Room 002)
	
	

	
	
	17:00~18:00
	Dinner

	
	

	
	
	18:00~19:00
	Opening Ceremony of WBTC 2017
	
	

	
	
	19:00
21:00
	Opening match of WBTC 2017
	
	


Attachment II：
Instruction of Sending English Abstract
1、 The research conference has set up a review committee. This committee will review the academic papers to be presented, determine the presentation format, and decide the papers to go into the collection of publication. The review committee has the authority to change the format, layout and content of the academic papers to suit the requirements of the research conference and the collection of publication. 
2、 Format of the abstract of academic paper (items to be published online)
Abstract Submission Model (Sample)

	Delegate Details

	First Author's Name 
	Ex: Ting-Ting CHEN

	Email (Contact E-mail) 
	Tasp168@gmail.com

	Institution
	University of Taipei

	Department
	Graduate Institute OF Sport Pedagogy

	Title of the Paper
	The Effects of basketball Tactical Game Approach on Elementary School Students' motor skills and Their Peer Relationships

	Author's name


	Ting-Ting CHEN1 & Wen-Yi WANG2

Taipei Nan-Hu Elementary School1 & Graduate Institute of Sport Pedagogy University of Taipei2

	Country
	Taiwan

	Telephone No.
	+886-000000000

	Abstract Text

(Do not insert authors name)
	No longer than 2,500 characters (About 400 words)

	Keyword
	Tactical Game Approach, Peer Relationship, Motor Skills

	Presentation Format
	Poster/Oral Presentation

	Registration Fee
	

	Diet
	Free/Vegetarian/other special dietary option


3、 Instructions of Oral Presentation：
1) Presentation of each article is limited to 10 minutes with discussion for another 5 minutes. The international delegates are required to present in the English language. The National (host) group can deliver the presentation in the Chinese language.
2) The presenter should prepare the Power Point in advance. All the rooms are equipped with the electronic lectern to broadcast the Power Point file. Please check your Power Point file with the staff ten minutes before each presentation.
3) If the presenter does not arrive on time for the presentation, the host has the right to allocate the time slot to another presenter.
4) Presentation Certificate: The host will award the certificate after each stage during the presentation
5) Research Certificate: We will award the certificate after the conference.
4、 Instructions of Poster Presentation：
1) Poster format: height 120cm* weight 90cm.
2) Presentation Process: Please prepare 3 to 5 minutes oral presentation of the poster.
3) Set up and remove time of the poster: Will be posted on our official website when the session schedule has been made.
4) Poster certification: The officiating host will offer certificates of poster after the presentation.
5) Seminar certification: We offer the attendance certificates after the seminar.
5、 Others：
(5)  The list of successful applicants will be notified by mail on 15 June 2017 (Monday)
(6)  All delegates who have presented will be issued a certificate of appreciation/presentation.
(7)  You can refer to the website of Taiwan Society for Sport Pedagogy for the list of successful applicants 
 and other related information
(8)  If publication of a full paper is required, please submit directly to "Journal of Taiwan Sport 
 Pedagogy". Your paper will be published on the weekly journal after checking. For more information
 on submission, please refer to "Journal of Taiwan Sport Pedagogy Submission".
 http://www.tassp.org.tw/modules/liaise/
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